

## COMMUNIQUE-PRESSE

Le Recteur de l'Université de Yaoundé II informe les personnes intéressées que le concours d'entrée en première année du Cycle de Capacité en Droit et Economie de la Faculté des Sciences Juridiques et Politiques (FSJP), pour le compte de l'année académique 2023/2024, se déroulera le **Samedi 28 Octobre 2023**, à partir de **08 heures** précises au **campus de Soa**.

Les candidats intéressés doivent être âgés d'au moins 21 ans révolus à la date du concours et devront soumettre un dossier de candidature composé obligatoirement des pièces suivantes :

1. Une demande timbrée adressée à Monsieur le Recteur de l'Université de Yaoundé II ;
2. Une photocopie certifiée de l'acte de naissance ;
3. Une photocopie certifiée du BEPC, du CAP, du GCE/O Level, du Certificat de Probation, ou de tout autre diplôme reconnu équivalent ;
4. 04 photos format 4x4 ;
5. Un coupon de paiement des frais de concours à retirer à la Division des Affaires Académiques de la Scolarité et de la Recherche ;
6. Un reçu de 15000 Francs correspondant aux frais de concours versés uniquement à BANGE BANK CAMEROUN, sur le compte N°10040 01003 38500840204 74 ;
7. Une chemise cartonnée portant les noms, prénoms et l'adresse complète et le numéro de téléphone du candidat ;

Tout candidat devra se munir des originaux des diplômes lors du dépôt du dossier de candidature. Tout dossier incomplet sera purement et simplement rejeté.

**Le dépôt des dossiers de candidatures se fera du 11 septembre 2023 au jeudi 26 octobre 2023, à 12 heures précises à la Division des Affaires Académiques de la Scolarité et de la Recherche de la FSJP.**

Ampliations :  
-VREPDTIC ;  
-DAAC ;  
-Doyen FSJP ;  
-DAASR/FSJP ;  
-Scolarité ;  
-Chanc



UNIVERSITY OF YAOUNDE II

FACULTY OF LAWS  
AND POLITICAL SCIENCE

DIVISION OF ACADEMIC AFFAIRS  
STUDENTS' RECORD AND RESEARCH

P.O Box: 18 Soa

E-mail: [uy2-soa@uy2-soa.com](mailto:uy2-soa@uy2-soa.com)

THE DEAN



UNIVERSITE DE YAOUNDE II-SOA

FACULTE DES SCIENCES JURIDIQUES  
ET POLITIQUES

DIVISION DES AFFAIRES ACADEMIQUES, DE  
LA SCOLARITE ET DE LA RECHERCHE

B.P: 18 Soa

E-mail: [uy2-soa@uy2-soa.com](mailto:uy2-soa@uy2-soa.com)

LE DOYEN

Ref : N° 018 /UYII/FLPS/DAASR/SSS/cdab/cbt

Soa, the 14 SEPT 2023

## PRESS RELEASE

The Rector of the University of Yaoundé II informs interested persons that the entrance examination into the first year of the *capacité* cycle in Law and Economics of the Faculty of Laws and Political Science (FLPS), for the 2023/2024 academic year is scheduled for **Saturday the 28<sup>th</sup> of October 2023, from 08am prompt at the Soa University Campus.**

Interested candidates must be at least 21 years of age on the day of the examination and they must submit a file composed of the following mandatory items:

- 1 – A stamped application addressed to the Rector of the University of Yaoundé II;
- 2 – A certified copy of the birth certificate;
- 3 – A certified copy of the *BEPC*, *CAP*, GCE/O Level, Certificate of Probation or any other equivalent diploma;
- 4 – Four passport-size photographs;
- 5 – A permit that evidences payment of the examination dues to be obtained at the Division of Academic Affairs, Students' Record and Research;
- 6 – A receipt of payment of 15,000 FCFA that corresponds to the examination dues to be paid only at BANGE BANK CAMEROON, in account No. **10040 01003 38500840204 74**;
- 7 – A hard office file that bears the name, surname and complete address as well as the candidate's telephone number;

All candidates must present the originals of their documents in the constitution of their files. Any incomplete file shall be purely and simply rejected.

**The submission of files for candidacy shall be done from the 11<sup>th</sup> of September 2023 to Thursday the 26<sup>th</sup> of October 2023 at 12pm prompt, in the Division of Academic Affairs, Students' Record and Research**

Copied:  
VREPDTIC;  
DAAC;  
Dean FLPS;  
DAASR;  
Scolarité;  
Chrono.



THE RECTOR

*[Handwritten signature]*  
*[Handwritten name: P. Nkomo Nkomo]*